
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  dísztermében  (4060  Balmazújváros, 
Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. július 29-i 
rendkívüli nyílt ülésén.

Jelen vannak: dr. Veres Margit polgármester 
Blaskó Sándor, Csonka-Kis Pál, Demeter Pál, Hegedüs Péter, Iszák László, Koroknai Imre, Oláh 
Ferenc, Szarvas Endre, Tóth Attila képviselők.

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal részéről: Tóthné dr. Kertész Mariann jegyző, 
Vágnerné Szilágyi Ilona, Emődi Sándor osztályvezetők. 

Továbbá:     
Lengyel Menyhért Városi Könyvtár részéről: Molnárné Nemes Margit könyvtárvezető
Balmazújvárosi  Kistérség  Humán  Szolgáltató  Központ  részéről:  Szombati  Judit,  Kunkliné 
Éder Erzsébet
Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona részéről: Béresné Lőrincz Erzsébet intézményvezető
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Gencsi Zoltán ügyvezető
Veres Péter Kulturális Központ részéről: Tóth János intézményvezető
Balmaz-Kamilla Kft. részéről: Bagi Zsolt ügyvezető
Önkormányzati Tűzoltóság részéről: Báthory Péter parancsnok
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Vezendi Andrásné intézményvezető
Balmazújvárosi Alapfokú Művészeti Iskola részéről: Nagy Sándor igazgató
Balmazújvárosi  Általános  Iskola  részéről:  Molnárné  Kiss  Mária  igazgató,  Buglyó  Mária 
tagintézmény-vezető

Dr.  Veres  Margit  polgármester:  Szeretettel  köszöntök  mindenkit  Balmazújváros  Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. július 29. napjára összehívott rendkívüli képviselő-
testületi ülésén. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes. Először a napirendről 
kezdeményezek szavazást. Ki az, aki a napirendeket elfogadja? Kérem, hogy jelezze.

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,  
és elfogadta az alábbi napirendet:

N y i l v á n o s  ü l é s:
1. Előterjesztés a Balmazportéka tanúsító embléma tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
2. Előterjesztés a Balmazújvárosi Általános Iskola Bocskai István Tagintézmény tagintézmény-
vezető munkakörének betöltésére kiírt pályázat véleményezése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
3.  Előterjesztés  a  házi-,  a  házi  gyermek-  és  a  fogorvosi  feladatok  ellátása  tárgyában  kötött  
feladatellátási szerződések módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
4. Előterjesztés az Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. v.a. végelszámolása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
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5.  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Református  Egyházközséggel  kötött  együttműködési  
megállapodás módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
6. Előterjesztés Hűse Péter balmazújvárosi kézműves mester munkáinak, eszközeinek, iratainak  
adásvétele és ajándékozása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

1. napirend: Előterjesztés a Balmazportéka tanúsító embléma tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester: Bizottsági véleményt kérek.

Blaskó Sándor képviselő: A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta 
az előterjesztést, a határozati javaslatot három igen és egy tartózkodással elfogadásra javasoljuk a 
Képviselő-testületnek.

Demeter Pál képviselő: Szeretném a kezdeményezést üdvözölni, azt gondolom, hogy kiemelné, 
egyfajta  előnyben  részesítené  az  arra  méltó  balmazújvárosi  termékeket.  Hírét  is  vinné  végre 
pozitív értelemben településünknek, akár a nemzetközi porondon is, hiszen tudni kell azt, hogy 
Hajdúnánáson működik egy ehhez hasonló rendszer és az év elején ez a rendszer Brüsszelben egy 
díjat kapott. Én azt gondolom, hogy szép jövő állhat egy ilyen tanúsító embléma előtt. Bizottsági 
vitában  felmerült  egy  olyan  kérdés  is,  hogy  mivel  a  Balmazportéka  tanúsító  emblémát  egy 
testület felügyelné, mely testület három tagú. Meg szeretném kérdezni,  hogy nem lehet ezt a 
testületet  bővíteni?  Például  a  mezőgazdasági  területről  nincsen  delegálva  senki  ebbe  a 
bizottságba.

Hegedüs  Péter  képviselő:  Mi  is  egyetértünk  ezzel  a  kezdeményezéssel.  Átolvasva  az 
előterjesztést,  50%-ban  teljesen  kidolgozottnak  tartjuk.  Egyetlen  dolgot  hiányolunk  belőle,  a 
megvalósítási tervet. Ugyanis ez egy teljesen új dolog, se hagyománya, se értéke, se múltja nincs, 
és ezt szeretnénk megteremteni, amit előttem Demeter képviselő úr mondott, hogy ez nemzetközi 
szinten is nagyon jó lenne. Ennek az intézkedési tervnek a már meglévő balmazújvárosi értékekre 
szerintem alapoznia kellene. Ha például Molnár művész úr Szolnokon kitűzné ezt az emblémát, 
hogy ő balmazújvárosi, mert ő egy szellemi értéke Balmazújvárosnak, vagy a Bekton zenekar, 
vagy  bármelyik  mezőgazdasági  vállalkozó,  vagy  a  kalaposmesterünk.  Tehát  indulásnak 
mindenképpen az kellene, hogy a már meglévő, hagyományosan jó balmazújvárosi termékekre 
támaszkodva. Nem pedig ők folyamodnának azért, hogy kitehessék ezt a jelvényt, hanem a város 
megtiszteltetésnek venné, hogy az eddigi munkásságukat ennek a Balmazportéka emblémának a 
felemelésére, a hagyományteremtésére szentelnék. Ennek a folyamatnak a kidolgozását várnánk.

dr. Veres Margit polgármester:  Valóban Demeter képviselő úr is jól fogta meg ezt a témát, 
hogy Hajdúnánáshoz hasonlóan szeretnénk mi is egy olyan rendszert felépíteni, ami már elindult 
szerintem jó néhány éve, hiszen a Képviselő-testült támogatott  minden olyan elképzelést,  ami 
Balmazújvárost  megismerteti  mindenki  számára  és  ezáltal  vonzóbbá  teszi.  Korábbi  döntések 
vannak arra vonatkozóan, hogy melyek azok a termékek, amelyeket javasolt a képviselő-testület 
díjazni,  kik azok a művészek,  kik azok a kézművesek,  kik azok az értéket  előállító  emberek 
Balmazújvároson, akiket szeretnénk azzal díjazni, hogy valamit kaphassanak. Ez folyamatosan 
Balmazújvároson úgy gondolom korábban is megvalósult már. Az embléma szabályzat szerintem 
minden téren megalapozott és kidolgozta azt a rendszert, hogy hogyan és mi módon lehet ezt a 
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tanúsítvány, ezt az emblémát használni. Hegedüs képviselő úr jelezte, hogy megvalósítási tervet 
készítsünk. Megvalósítási terv arra lenne, ha valamit most kezdenénk el. Mint ahogyan tudjuk, 
már elkezdtük ezt a tevékenységet, már vannak olyan termékek nemcsak az önkormányzatnak, 
hanem  minden  balmazújvárosi  embernek  van  lehetősége,  hogy  a  Balmazportéka  emblémát 
használhassa  a  termékén.  Vannak ilyen  termékei  Balmazújvárosnak,  hiszen  a  balmazújvárosi 
emberek  valóban  értéket  akarnak  teremteni  Balmazújvároson.  A  Balmazportéka  tanúsító 
emblémát  a  helyi  emberek  fogják  használni.  Senki  nem kényszerítheti  rá  valakire,  hogy ezt 
használja.  A Képviselő-testület  korábban is  díjazta,  akár  a Bekton zenekart,  illetve  támogatja 
folyamatosan  minden  egyes  olyan  fellépésében  és  minden  olyan  tevékenységében,  ahol 
Balmazújváros  hírnevét  öregbítheti.  Nagyon jó példa  volt  a  tavalyi  évben,  amikor  Kínába el 
tudott jutni a zenekar, hiszen a balmazújvárosi emberek összefogása példaértékű volt abban, hogy 
megteremtették  azt  a  pénzt,  ami  fedezetet  nyújtott  ahhoz,  hogy  oda  eljuthassanak.  Mihalkó 
Gyuszi bácsi kalaposmestert szintén díjazta már a Képviselő-testület, hiszen minden alkalommal 
elismeri a tevékenységét, támogatja, sőt díjat is adott Gyuszi bácsinak a tevékenységéért, tehát 
megbecsüljük a balmazújvárosi értéket teremtő embereket. A Balmazportéka tanúsító embléma 
szabályzata  természetesen módosítható,  hiszen ha a Képviselő-testület  elfogadja és látjuk azt, 
hogy nem fedi le a teljes szabályozás azt, amire létrehozni kívántuk, akkor a Képviselő-testület 
módosíthatja.  Gencsi Zoltán volt ennek a Balmazportéka védjegy kialakításának a szellemi atyja 
és gondolva mindenre, beépítette jegyző asszonnyal együtt  azt a szabályozást, amit meg lehet 
valósítani a jelen rendszerben, illetve a jelen előírások betartása mellett.  Demeter képviselő úr 
jelezte,  hogy legyen  több tagja  a  testületnek.  A mezőgazdaságot  Molnárné  Nemes  Margit  is 
képviseli, hiszen ők mezőgazdasági vállalkozással foglalkoznak. 
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja az előterjesztés 
határozati javaslatának mindkét pontját? Kérem, hogy jelezze.

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott  
és meghozta az alábbi határozatot:

198/2015. (VII. 29.) számú határozat

A Balmazportéka tanúsító embléma tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  -  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §-ában  biztosított  jogkörében 
eljárva:

I.
támogatja a Balmazportéka Tanúsító Embléma létrehozását a helyi termékekre, szolgáltatásokra, 
alkotásokra.

II.
a Balmazportéka Tanúsító Emblémára vonatkozó Tanúsító Embléma Használati Szabályzatot a 
melléklet szerinti tartalommal elfogadja.

A  Képviselő-testület  felkéri  dr.  Veres  Margit  polgármestert  a  szükséges  intézkedések 
megtételére.
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Határidő: 2015. augusztus 15.
Felelős: dr. Veres Margit, polgármester

2. napirend: Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Általános  Iskola  Bocskai  István 
Tagintézmény  tagintézmény-vezető  munkakörének  betöltésére  kiírt  pályázat 
véleményezése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester: Az önkormányzatnak csak véleményezési jogköre van, hiszen a 
fenntartói  jogokat  nem  Balmazújváros  Város  Önkormányzata  képviseli  már  az  oktatási 
intézményeknél,  viszont  ki  kell  kérni  a  működtető  önkormányzat  véleményét  is  egy-egy 
magasabb vezetői poszt betöltése tárgyában. Jelen esetben arról van szó, hogy a Bocskai István 
Tagintézmény  tagintézmény-vezető  munkakörének  betöltésére  kiírt  pályázatot  kell 
véleményeznie a képviselő-testületnek. Bizottsági véleményt kérek!

Szarvas  Endre  képviselő:  Az  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság 
tárgyalta az előterjesztést és négy igen szavazattal támogatjuk Buglyó Mária tagintézmény-vezető 
kinevezését, és elfogadásra javasoljuk a Képviselő-testületnek.

dr. Veres Margit polgármester: Köszöntöm a pályázót, aki itt van a testületi ülésen, lehet tőle 
kérdezni. Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja az 
előterjesztés határozati javaslat a./ alternatíváját? Kérem, hogy jelezze.

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott  
és meghozta az alábbi határozatot:

199/2015. (VII. 29.) számú határozat

A Balmazújvárosi Általános Iskola Bocskai István Tagintézmény tagintézmény-
vezető munkakörének betöltésére kiírt pályázat véleményezése tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  nemzeti  köznevelésről  szóló 
2011.  évi  CXC.  törvény  83.  §  (4)  bekezdés  h)  pontja  alapján  biztosított  jogkörében  eljárva 
Buglyó  Mária  tagintézmény-vezetői  kinevezését  támogatja  a  Balmazújvárosi  Általános  Iskola 
Bocskai István Tagintézménye élére. 

A  Képviselő-testület  felkéri  dr.  Veres  Margit  polgármestert,  hogy  a  döntéséről  értesítse  a 
Klebelsberg Intézményfenntartó Központ Balmazújvárosi Tankerületét.

Határidő: 2015. augusztus 1. 
Felelős:   dr. Veres Margit polgármester

3. napirend: Előterjesztés a házi-, a házi gyermek- és a fogorvosi feladatok ellátása 
tárgyában kötött feladatellátási szerződések módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
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dr. Veres Margit polgármester: Bizottsági véleményt kérek.

Szarvas  Endre  képviselő:  Az  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság 
megtárgyalta  az  előterjesztést  és  a  határozati  javaslatot  négy  igen  szavazattal  elfogadásra 
javasoljuk a Képviselő-testületnek.

dr.  Veres  Margit  polgármester:  Lenne egy módosításom.  Van egy elírás  az  egyik  feladat-
ellátási  szerződésben,  amely  a  Vajda-Dent  Fogászati  Betéti  Társasággal  kötött  szerződés  4. 
pontja, a rendelési idő kedd és csütörtöki napokon 12.00 órától 18.00-ig van. Bizottsági ülésen 
hallottam,  hogy  volt  vita  a  Lehel-Dent  Kereskedelmi  és  Szolgáltató  Betéti  Társasággal 
kapcsolatban,  ott  mi  a  Városi  Egészségügyi  Szolgálat  feladat-ellátási  szerződéseiből 
megállapított  hivatalos  rendelési  időt  rögzítettük  az előterjesztésben.  A határozati  javaslatot  a 
működési  engedélyben  engedélyezett  rendelési  idővel  fogadja  el  a  Képviselő-testület.  Ha 
véletlenül  a  működési  engedélyben  más  szerepel,  akkor  a  működési  engedélyben  szereplő 
rendelési  időt  kérném itt  elfogadni  a Képviselő-testülettől,  hiszen a feladat-ellátási  szerződést 
csak úgy kötheti meg az önkormányzat, ahogyan a működési engedélyben szerepel.
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja az előterjesztés 
határozati javaslatát? Kérem, hogy jelezze.

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott  
és meghozta az alábbi határozatot:

200/2015. (VII. 29.) számú határozat

A házi-, a házi gyermek- és a fogorvosi feladatok ellátása tárgyában kötött 
feladatellátási szerződések módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 4. pontjában és az 
egészségügyről  szóló  1997.  évi  CLIV.  törvény  152.§  (1)  bekezdés  a)  pontjában  biztosított 
jogkörében  eljárva  a  feladatellátásra  vonatkozó  szerződések  módosítását  a  melléklet  szerinti 
formában  és  tartalommal  jóváhagyja,  figyelemmel  a  működési  engedélyben  foglalt  rendelési 
időre.
Ezzel  egyidejűleg  a  képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  a  feladat-ellátási 
szerződések módosításainak aláírására.

Határidő: folyamatos
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

4. napirend: Előterjesztés  az  Első  Vagyonkezelő  és  Fejlesztő  Kft.  v.a. 
végelszámolása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester: Bizottsági véleményt kérek.

5



Blaskó Sándor képviselő: A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta 
az előterjesztést és négy igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.

dr. Veres Margit polgármester: Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. 
Ki az, aki elfogadja az előterjesztés határozati javaslatát? Kérem, hogy jelezze.

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott  
és meghozta az alábbi határozatot:

201/2015. (VII. 29.) számú határozat

Az Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. v.a. végelszámolása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107.§-a által meghatározott jogkörében eljárva úgy határoz, 
hogy  az  Első  Vagyonkezelő  és  Fejlesztő  Kft.  v.a.  gazdasági  társaság  tevékenységét  lezáró 
2015.01.01.  –  2015.07.30.  időszakról  szóló  egyszerűsített  éves  beszámoló  mérleg  adatait, 
eredmény kimutatását,  az eredmény átvezetését követően a 2015. 07.30. napi vagyonleltárát  a 
melléklet  szerinti  tartalommal  elfogadja  azzal,  hogy  az  OTP  Bankban  lévő  pénzkészlet  a 
tulajdonos önkormányzat részére kerüljön visszautalásra. 

Határidő: 2015. július 30.
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

5. napirend: Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Református  Egyházközséggel  kötött 
együttműködési megállapodás módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester: Bizottsági véleményt kérek.

Szarvas  Endre  képviselő:  Az  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság 
tárgyalta az előterjesztést és a módosítást támogatjuk, miszerint az egyházközség vállalja a Helyi 
Esélyegyenlőségi  Programban  meghatározott  halmozottan  hátrányos  helyzetű  gyerekek 
arányszámának megtartását. A bizottság a határozati javaslatot négy igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek. 

dr. Veres Margit polgármester: Azt kérte az egyházközség, hogy amíg óvodai nevelés céljára 
használja  az  épületet,  addig  biztosítsa  az  önkormányzat  számukra,  tekintettel  arra,  hogy  ők 
pályázni  kívánnak.  A  határozati  javaslatban  az  szerepeljen,  hogy  a  felek  az  együttműködési 
megállapodást határozatlan időre, de legalább arra az időre kötik, amíg óvodai nevelés céljára 
használja a Református Egyházközség ezt az épületet.
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja az előterjesztés 
módosított határozati javaslatát? Kérem, hogy jelezze.

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott  
és meghozta az alábbi határozatot:
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A Balmazújvárosi Református Egyházközséggel kötött együttműködési 
megállapodás módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ban biztosított jogkörében eljárva 
a Balmazújvárosi Református Egyházközség részére óvodai feladatellátásához használatba adott 
Balmazújváros, Dózsa Gy. u. 18. szám alatti óvodai épületre vonatkozó 2011. május 29-én kötött  
együttműködési megállapodással kapcsolatban az alábbiakban határoz:

Az óvodai feladatellátáshoz a továbbiakban is határozatlan időre és térítésmentesen használatba 
adja az önkormányzat  az ingatlant addig, amíg az épületben óvodai nevelés folyik,  emellett  a 
Református  Egyházközség  vállalja  a  Helyi  Esélyegyenlőségi  Programban  meghatározott 
halmozottan  hátrányos  helyzetű  gyerekek  arányszámának  megtartását  a  Balmazújvárosi 
Református  Általános  Iskola  és  Óvoda  minden  osztályában  és  csoportjában  figyelemmel  az 
együttműködési megállapodás 14. pontjában foglaltakra.  

A Képviselő-testület felhatalmazza dr. Veres Margit polgármestert, hogy fentiekre figyelemmel 
az  önkormányzat  és  a  Református  Egyházközség  között  2011.  május  29-én  kötött 
együttműködési megállapodást módosítsa. 

Határidő: 2015. július 30. és folyamatos
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

6. napirend: Előterjesztés Hűse Péter balmazújvárosi kézműves mester munkáinak, 
eszközeinek, iratainak adásvétele és ajándékozása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester: Bizottsági véleményt kérek.

Blaskó  Sándor  képviselő:  A  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottság 
megtárgyalta és négy igennel elfogadásra javasoljuk a képviselő-testületnek.

dr. Veres Margit polgármester: Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. A 
határozati  javaslatban  foglaltakat  teszem  fel  szavazásra  azzal,  hogy  természetesen  az 
önkormányzat  tulajdonjogot  szerez  ezen  eszközök  fölött  és  ezen  eszközök  az  önkormányzat 
tulajdonát  fogják  képezni.  Tekintettel  arra,  hogy  egy  bizonyos  összegért  vásárolja  meg  az 
önkormányzat,  végül is ez nem ajándék, hanem ez megvásárlás címén kerül az önkormányzat 
tulajdonába és az önkormányzat szabadon fog ezzel rendelkezni és az önkormányzat tulajdonát 
fogja  képezni  az  egész  hagyaték,  illetve  a  megvásárolt  kiállítási  tárgyak.  Ezeket  szabadon 
adhatjuk tovább kiállítás céljára bármely szervezet részére. Ki az, aki ezzel együtt a határozati 
javaslatban foglaltakat elfogadja? Kérem, hogy jelezze.

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott  
és meghozta az alábbi határozatot:
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Hűse Péter balmazújvárosi kézműves mester munkáinak, eszközeinek, iratainak 
adásvétele és ajándékozása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §-a  alapján  hozzájárul Hűse  Péter  balmazújvárosi 
kézműves  mester  munkáinak,  eszközeinek,  iratainak  megvásárlásához  bruttó  1.200.000,-  Ft 
összegben,  elfogadja  az  ajándék  címén  felajánlott  eszközöket,  tárgyakat  és  iratokat.  A 
megvásárláshoz szükséges forrást a 2015. évi költségvetés többletbevétele terhére biztosítja.
A kézműves mester munkái, eszközei, iratai az önkormányzat tulajdonába kerülnek, melyekkel 
az  önkormányzat  szabadon  rendelkezik.  Az  önkormányzat  használatba  adási  szerződésekkel 
szabadon adhatja a kézműves mester munkáit,  eszközeit,  iratait  harmadik fél részére kiállítás, 
bemutatás céljából.
A  Képviselő-testület  felhatalmazza  dr.  Veres  Margit  polgármestert  a kézműves  mester 
munkáinak, eszközeinek, iratainak tulajdonjog átruházásához és használatához fűződő adásvételi, 
ajándékozási és használatba adási szerződések aláírására.

Határidő: 2015. december 31.
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

K.m.f.

dr. Veres Margit
polgármester

Tóthné dr. Kertész Mariann
jegyző

Szarvas Zsuzsa
jegyzőkönyvvezető
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